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Waarschijnlijk heb jij al contact gehad met  evenementencoordinator.

Ik heb geschakeld met de politie en onderstaande vragen uitgezet.

Deze wil en mag ik met je delen.

Onderaan heb ik even kort samengevat wat de reden van negatieve advisering vanuit politie is.

Hier mijn antwoorden:

1. VV Kollum vraagt of een selectie van de betere amateurspelers van Friesland, soort Friese selectie, ook tot de
mogelijkheid behoort.

Dit zijn dan geen spelers van een BVO.

Vanuit de politie is geen bezwaar tegen het spelen van een dergelijke wedstrijd.

2. Of de adviesbrief die opgesteld is door  gedeeld mag worden met hen (vv Kollum)

Het advies is aan de Burgemeester gericht. Het is niet gebruikelijk dat een schriftelijk advies fysiek gedeeld wordt met een
organisatie. In de motivatie van de gemeente aan de organisator over wel/geen toestemming zal het advies van de politie vast
meegenomen worden. Maar het verstrekken aan een organisatie van het op schrift gestelde advies aan de BM is onwenselijk.

3. Verder gaf Kramer na het gesprek wel aan dat het nu ook niet denkbaar is dat een andere amateurvereniging in den
landde een wedstrijd van 2 BVO’s op amateurterrein kan laten spelen. Dat dit wel een afgang zou zijn voor hem en ook
naar vv Kollum toe, maar wij gaan ervan uit dat hier een lijn in getrokken wordt.

Als politie Noord Nederland conformeren wij ons aan de landelijk afspraken hierover. (afspraak is afspraak) Wij gaan
vanzelfsprekend niet over de uitvoering ergens anders in het land. Dat het onwenselijk is dat men daar op verschillende
manieren mee zou gaan is vanzelfsprekend. (en daar vinden we ook wel wat van maar hebben we alleen achteraf via de
Landelijke expertgroep Voetbal invloed op)

Er is op 27 maart schriftelijk advies door politie uitgebracht, gericht aan burgemeester Kramer van Noardeast-Fryslan.

Strekking van het advies is het volgende:

10 maart is een advies door gemeente gevraagd aan de politie voor een oefenwedstrijd op het amateurveld van vv.
Kollum van sc Heerenveen tegen een BVO uit Nederland of mogelijk Duitsland.

Er is toen een negatief advies gegeven omdat een oefenwedstrijd plaats moet vinden zonder politie en in een stadion of

(v.v. Kollum) 



trainingsveld van een BVO.

Dit is in de lijn van het landelijk advies van de politie van de ‘Politie Adviesgroep Voetbal.’

Daarbij ook in acht genomen het aantal incidenten op dit moment rondom wedstrijden met BVO’s.

23 maart is er wederom een advies gevraagd om een wedstrijd van sc. Heerenveen, maar nu als tegenstander OFI
Kreta.

De nieuwe aanvraag is gedaan omdat vanuit vv. Kollum de inschatting was dat tegen een Griekse club het risico laag was
en dit binnen de mogelijkheid lag om toch te mogen organiseren.

Het betaald voetbal heeft op dit moment te maken met meerdere en diverse incidenten betreffende openbare orde en
veiligheid in- en rondom voetbalvelden.

De laatste tijd zijn supporters van BVO’s, waaronder SC Heerenveen betrokken bij deze incidenten.

Kollum ligt centraal wanneer het gaat om de herkomst van supporters van SC Cambuur, FC Groningen en SC Heerenveen.

Kans op een treffen, ook bij vriendschappelijke duels is niet uit te sluiten. Refereren aan de bekerwedstrijd Harkemase
Boys – FC Groningen.

Het advies van de politie is om geen toestemming te geven voor deze oefenwedstrijd tussen de genoemde BVO’s.

Met vriendelijke groet,

Beleidsadviseur Veiligheid

Team Feiligens

(0519) 29 88 88 

 @noardeast-fryslan.nl
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